
СЪДЪРЖАНИЕ

ТЕМИТЕ В МЕДИИТЕ - 23.02.2024 13:33 
Изготвил Васил ЧОБАНОВ- пресслужба БТПП 

БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Арбитражният съд при БТПП информира, че Върховният касационен съд постанови ново тълкувателно решение №
1/2023 г. от 21.02.2024 г. по Тълкувателно дело № 1/2023 г., по два въпроса от арбитражното производство.
Постановяване на решението бе инициирано от Висшия адвокатски съвет в качеството му на оторизиран според
чл.125 от Закона за съдебната власт /ЗСВ/ орган, който е компетентен да отправи иска... 

Българската търговско-промишлена палата проведе онлайн среща на фокус група по Проект TWINING - Подкрепа
за справедлив двоен преход на европейските производствени сектори. Срещата бе открита от Беата Папазова,
съветник "Европейска интеграция и проекти" при БТПП. Габриела Димитрова, директор "Международно
сътрудничество и международни организации" представи дейностите и целите на проекта, стартира... 

На 15/02/2024 Бургаската търговско промишлена палата проведе обучителен семинар на тема "Трудово правни
отношения и условия на труд" Гост – лектори бяха експерти от Дирекция "Инспекция по труда", които запознаха
представителите на местния бизнес с новостите в трудовото законодателство и необходимите мерки за
осигуряване на безопасен труд. Под формата на дискусия участниците обсъдиха интересни въпр... 

Като доказан архитект Весела Мирянова инвестира в осъществяването на мечтите на своите клиенти, вярвайки в
размаха и силата на големите идеи. "Създадохме АРТЕКС ИНЖЕНЕРИНГ АД, за да постигаме в архитектурата и
строителството това, което искаме да виждаме в България: най-високите световни стандарти. За да предлагаме
качество, което изпреварва очакванията и издържа проверката на времето; за да съчет... 

Заглавие: Общото събрание на Търговската колегия на ВКС постанови тълкувателно решение по въпроси,
свързани с арбитражното споразумение
Дата: 23.02.2024 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Среща на фокус група по проект TWINING
Дата: 23.02.2024 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Обучителен семинар на тема "Трудово правни отношения и условия на труд"
Дата: 22.02.2024 16:20
Медия: Грамофона

Заглавие: Арх. Весела Мирянова: Урбанистичният пейзаж разчита на вдъхновена архитектура
Дата: 23.02.2024 08:15
Медия: Мениджър

Заглавие: Евродепутат, кметове и бизнес дами с отличия от Women Leaders Awards 2024
Дата: 23.02.2024 07:06

https://www.bcci.bg/news/20086
https://www.bcci.bg/news/20087
https://www.gramofona.com/business-jug/obuchitelen-seminar-na-tema-trudovo-pravni-otnosheniya-i-usloviya-na-trud
https://manager.bg/zhenata-e/arh-vesela-miranova-urbanistichniat-peizaz-razchita-na-vdahnovena-arhitektura
https://newsmaker.bg/2024/02/%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%82-%D0%BA%D0%BC%D0%B5%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%B5-%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%B4%D0%B0%D0%BC%D0%B8-%D1%81-%D0%BE%D1%82/


Лидерът в строителните инвестиции Диляна Христова е сред финалистите Евродепутатът Елена Йончева,
министри, дипломати, кметове и жени-лидери в бизнеса и индустрията ще бъдат част от международния форум
Women Leaders Awards 2024, който ще се проведе на 1 март 2024 г. в балната зала на 5-звездния Hyatt Regency
Sofia.Добрите примери в женското лидерство и предприемачество ще бъдат отличени по време ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
13)

На официално събитие в Посолството на Франция под патронажа на посланика на Франция в България Н. Пр.
Жоел Мейер беше представено проучване на бизнес средата в България.То е проведено сред членовете на
Френско-българската търговска и индустриална камара (ФБТИК) и изследователската агенция "Ипсос" и е част от
проекта "Бяла книга за България". Като цяло данните показват положителна оценка на Българи... 

Пандемията разтърси нещата из основи. Една област, извън здравето, която беше силно засегната, бяха
отношенията ни с работата. Тъй като хората се върнаха към това, което се смяташе за "новото нормално", имаше
забележима промяна в тежестта, която хората бяха готови да разпределят към работната област. Намаляването
на отработените часове не беше опция за мнозина, но промените в нагласите бяха под те... 

Горещата тема на месеца в Брюксел е индустриалната конкурентоспособност и как тя може да бъде по-тясно
свързана с Европейската зелена сделка. A заместник-председателят на Европейската комисия Марош Шефчович,
назначен да ръководи портфолиото на Зелената сделка миналата година има отделен план по темата.
Словашкият еврокомисар се обърна в сряда, 21 февруари, към група от бизнес асоциации, консултант... 

Разговор за КМГ с д-р Момчил Станишев – Директор на Центъра за насърчаване на сътрудничеството между Китай
и ЦИЕ по повод приемането на Центъра за член на Търговската камара на Европейския съюз в Китай. Д-р
Станишев споделя подробности и за някои важни инициативи, проведени наскоро, в които Центърът има основна
роля като координатор и организатор. По повод 75-годишнината от установяване на диплома... 

Липса на прозрачност и разделение за потенциалните ефекти са основните причини проектозаконът да не се
движи напредТемата накратко Европейската схема за сертифициране на доставчици на облачни услуги е основна
част от законодателството за киберсигурността в ЕС Тя трябваше отдавна да е факт и да определя различни нива
на сигурност за доставчици на облачни услуги От технически, въпросът вече се е ... 

Медия: News Maker

Заглавие: Френските фирми с положителна оценка за бизнес средата у нас
Дата: 22.02.2024 17:04
Медия: Списание "Логистика"

Заглавие: Топ 3 на тенденциите на работното място след пандемията, които лидерите трябва да признаят
Дата: 22.02.2024 17:04
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Ще успее ли планът на Шефчович да опази тежката индустрия като я комбинира със зелените
политики
Дата: 22.02.2024 17:34
Медия: Informiran.net

Заглавие: Момчил Станишев пред "Радио Китай": 75 години работа с Китай доказват значимостта на
взаимоотношенията ни
Дата: 22.02.2024 13:42
Медия: 24 Часа

Заглавие: Сертификацията на облачни услуги в ЕС продължава да боксува
Дата: 21.02.2024 14:43
Медия: Капитал

https://logistika.bg/frenskite-firmi-s-polozhitelna-otsenka-za-biznes-sredata-u-nas/
https://forbesbulgaria.com/2024/02/22/top-3-na-tendentsiite-na-rabotnoto-myasto-sled-pandemiyata-koito-liderite-tryabva-da-priznayat/
https://www.informiran.net/%D1%89%D0%B5-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D0%B5-%D0%BB%D0%B8-%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%88%D0%B5%D1%84%D1%87%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%87-%D0%B4%D0%B0-%D0%BE%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B8/
https://www.24chasa.bg/mezhdunarodni/article/17213113
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/bulgaria/2024/02/21/4586715_sertifikaciiata_na_oblachni_uslugi_v_es_produljava_da/


Пролетното издание на изложение "Образование за успешна кариера – 2024", организирано от консултантска
агенция ЕДЛАНТА, помага на бъдещите студенти да направят информиран избор за своето бъдеще Пролетното
изложение "Образование за успешна кариера", организирано от консултантска агенция ЕДЛАНТА, отново отваря
път на бъдещите студенти към висше образование в престижни университети в Европа, а също и... 

Виртуални съдебни зали, електронна комуникация със страните, електронни административни преписки, спестени
месеци време на гражданите и бизнеса. Това са само част от целите, които си поставя проектът за дигитална
трансформация на административното правосъдие, който днес беше представен на съвместна кръгла маса на
Асоциацията на българските административни съдии (АБАС) и Американската търговска кам... 

Допитването до пазара ще се проведе в периода от 19 февруари до 8 март, като в рамките на срещите с
участниците ще се обсъдят параметрите на двата финансови инструмента. Ще бъдат дискутирани следните теми:
Пазарни възможности и основни фактори, свързани с рисковото финансиране и развитието на
предприемаческата екосистема Структура и основни параметри на финансовите инструменти, в т.ч. механизъм з... 

Целта е да се предпазят ключови за страната сектори от опасни инвестицииНародното събрание прие на второ
четене промени в Закона за насърчаване на инвестициите. Те предвиждат създаване на Междуведомствен съвет
за скрининг на преките чуждестранни инвестиции към Министерския съвет. В срок шест месеца след приемането
на този закон Министерският съвет трябва да приеме правилник за организацията и дейн... 

Сливане на двете агенции? Да, но не проформа Преди години събирането на държавните приходи в България
беше разхвърляно в различни структури – Главна данъчна дирекция събираше данъците, митниците събираха
акцизите, НОИ събираше социалните осигуровки, НЗОК събираше здравните вноски и т.н. Тази структура не само
не работеше ефективно, но и се получаваха абсурди – например три институции са отговорни ... 

Безплатни 3D прожекции разказват за пътя към устойчивото бъдеще /КРОСС/ Свикнали сме науката да бъде
затворена зад високите стени на академичния свят като нещо сложно и неразбираемо за обикновения човек.
Съвременният прочит на редица изследвания и доказани факти обаче успешно "превежда" тази комплексна
материя на достъпен език. Пример за това е мобилният център за визуална наука "Калейдоскоп". Чре... 

Заглавие: Изложение "Образование за успешна кариера" отваря врати към университети в Европа и Япония
Дата: 22.02.2024 19:21
Медия: Projectmedia

Заглавие: Започва дигитална трансформация на административното правосъдие с хоризонт 2026 г.
Дата: 22.02.2024 16:55
Медия: Lex.bg

Заглавие: Фонд на фондовете стартира пазарни консултации за два нови инструмента – "Фонд Иновации в
предприятията" и "Фонд за технологичен трансфер"
Дата: 23.02.2024 09:33
Медия: Informiran.net

Заглавие: Създават съвет за скрининг на чуждестранни инвестиции у нас
Дата: 23.02.2024 09:11
Медия: Economy

Заглавие: На влизане камионът е отговорност на митницата, на излизане - на НАП, но Шенген променя това
Дата: 23.02.2024 09:06
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Как Yettel подпомага достъпната наука
Дата: 23.02.2024 13:06
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Приеха нов закон срещу пари от Русия в България
Дата: 23.02.2024 13:02

http://projectmedia.bg/2024/02/22/%D0%B8%D0%B7%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%83%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%88%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B0/
https://news.lex.bg/%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B8%D0%B3%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D1%81%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0-%D0%B0/
https://www.informiran.net/%D1%84%D0%BE%D0%BD%D0%B4-%D0%BD%D0%B0-%D1%84%D0%BE%D0%BD%D0%B4%D0%BE%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5-%D1%81%D1%82%D0%B0%D1%80%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B8-%D0%BA%D0%BE/
https://www.economy.bg/economy/view/57790/Syzdavat-syvet-za-skrining-na-chuzhdestranni-investicii-u-nas-
https://www.24plovdiv.bg/mneniya/article/17222797
https://www.cross.bg/razvitie-temata-ystoiichivo-1739960.html
https://bgvest.eu/1045668/


Пиксабей Междуведомствен съвет ще подбира чуждестранните инвестиции, приеха депутатите с промените на
второ четене на Закона за насърчаване на инвестициите. На наблюдение ще подлежат всички преки
чуждестранни инвестиции от Русия и Република Беларус. Обхванат е широк кръг от инвестиции, при които се
създават или поддържат трайни или преки връзки между инвеститорите от трети държави, предаде БНР. Це... 

Германо-Българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) провежда сред своите членове ежегодната си
анкета за бизнес средата в България. С нея Камарата търси отговори на въпроси, свързани с инвестиционните
разходи на фирмите, оценката им за икономическата обстановка в страната и актуалната ситуация в бранша, в
който оперират. 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Загубихме огромния трудов потенциал на украинските бежанци. "Изпуснахме шанса бързо да ги интегрираме на
пазара на труда и голяма част от тях напуснаха страната", каза за "Банкеръ" Теодора Икономова от Правния отдел
на Българската стопанска камара (БСК). Тя е човекът от камарата, в чийто ресор е проблемът с недостига на
работна сила у нас. Икономова е запозната с резултатите от анкета сред украинц... 

Белгийските социалисти франкофони предлагат в навечерието на парламентарните избори през юни в страната
да бъдат въведени четиридневна работна седмица от общо 32 работни часа и минимална заплата от 2800 евро,
съобщиха местни медии. Трудовите възнаграждения в Белгия трябва да бъдат поне по 17 евро на час, заяви
председателят на партията Пол Маниет. Той отбеляза, че работещите трябва да получават по... 

България търси почти 269 хил. работници в огромно разнообразие от сектори. България демографски и
икономически се нуждае от миграция. Миграцията не е нещо лошо или страшно и нейното менажиране не може
да включва само принуда, защита и охрана, това коментира Диана Радославова, главен адвокат и съучредител на
фондация "Център за правна помощ – Глас в България", в предаването "Бизнес старт" с водеща ... 

"Нощта на предприемачите" е най-голямото събитие в света на предприемачеството, което среща на едно място
много хора от света на бизнеса, давайки им възможност да обменят опит и идеи в неформална среда. Това каза в
предаването "Човекът на фокус" на Радио "Фокус" основателят на "Нощта на предприемачите" Ивайло
Георгиев.Според него в основата на успеха на събитието стоят много фактори, но добрата ор... 

Медия: БГ вест

Заглавие: ГБИТК кани фирмите да се включат в годишното й проучване за бизнес средата в България
Дата: 23.02.2024 10:13
Медия: Industry Info

Заглавие: Украинските бежанци можеше да закърпят положението на трудовия пазар
Дата: 22.02.2024 16:08
Медия: Банкеръ

Заглавие: И Белгия мечтае за къса работна седмица
Дата: 22.02.2024 15:25
Медия: Economynews

Заглавие: Търсят се 269 хил. работници: България се нуждае от миграция
Дата: 22.02.2024 18:43
Медия: Зарата

Заглавие: Ивайло Георгиев: "Нощта на предприемачите" среща на едно място хора от света на бизнеса
Дата: 22.02.2024 14:31
Медия: Благоевград 24

Заглавие: Заместник-министър Георги Клисурски: Брутният вътрешен продукт е на най-високото си ниво в
историята

https://industryinfo.bg/article/32691-gbitk-kani-firmite-da-se-vkliuchat-v-godishnoto-y-prouchvane-za-biznes-sredata-v-balgariia
https://banker.bg/2024/02/22/%D1%83%D0%BA%D1%80%D0%B0%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B1%D0%B5%D0%B6%D0%B0%D0%BD%D1%86%D0%B8/
http://www.economynews.bg/%D0%B8-%D0%B1%D0%B5%D0%BB%D0%B3%D0%B8%D1%8F-%D0%BC%D0%B5%D1%87%D1%82%D0%B0%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D0%BA%D1%8A%D1%81%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%BC%D0%B8%D1%86%D0%B0-news111567.html
https://zarata.info/%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D1%8F%D1%82-%D1%81%D0%B5-269-%D1%85%D0%B8%D0%BB-%D1%80%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D1%82%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B5-%D0%BD/
https://www.blagoevgrad24.bg/novini/Bylgaria/Ivailo-Georgiev-Noshtta-na-predpriemachite-sreshta-na-edno-myasto-hora-ot-sveta-na-biznesa-2014263
https://kik-info.com/novini/minfin/Zamestnik-ministar-Georgi-Klisurski-Brutniyat-vatreshen-produkt-e-na.14439.php


"Българската икономика никога не е била по-голяма, отколкото към днешна дата. Брутният вътрешен продукт
(БВП) е на най-високото си ниво изобщо в историята". Това заяви заместник-министърът на финансите Георги
Клисурски при представянето на доклада "Преглед на публичните финанси в България". Документът е изготвен от
водещи икономисти на Световната банка и подробно изследва въпросите за фискалната п... 

Уменията на бъдещето са тези, които ни правят хора. Около този извод се обединиха делегациите от 36 страни на
двудневния глобален форум "Умения за бъдещето: Да изградим мостове към нови възможности" на
Организацията за икономическо сътрудничество и развитие (ОИСР) в Брюксел, Белгия. Изправени пред
предизвикателствата на дигиталния и зеления преход, и на пазар на труда, диктуван от изкуствения инте... 

До края на учебната 2023/2024 година всички преподаватели в България ще имат възможността да се възползват
безплатно от наличните ресурси в модерната и иновативна образователна среда iZZI. Единственото условие за
достъп е да се регистрират в www.id.klett.bg. В iZZI могат да бъдат открити повече от 50 000 различни електронни
ресурси, които подпомагат образователния процес на учениците от 1. до 12. ... 

Slide Slide Любляна. Теодора Жилкова – изпълнителен директор на Българско Конгресно Бюро, получи наградата
Conventa Ambassador (Посланик на Конвента) за 2024 г. Това стана на специална церемония на годишните
награди Meetings Star в словенската столица Любляна, която беше домакин на XVI издание на изложението за
конгресен туризъм. Форумът събра над 500 експерти от над 30 държави, а през годините Жи... 

"Повече от три десетилетия Международен панаир Пловдив събира на едно място най-авангардните разработки в
областта на земеделието. И тяхната премиера е на АГРА, ВИНАРИЯ И ФУДТЕХ. Иновациите, които се показват на
тази сцена, чертаят бъдещето на сектора за следващите години", каза главният директор на Международен панаир
Пловдив доц. д-р Иван Соколов при откриването на официалната церемония по награ... 

Какво се счита за работно време и какво трябва да бъде заплатено като такова? Представянето на различните
сценарии, в които работникът не е ангажиран с дейност, както и въпроса дали за това време следва да му се
плаща, задълбочава дискусията около правата и задълженията както на работника, така и на работодателя.По-
подробна информация по тези въпроси, включително за регулациите им в трудовото зако... 

Дата: 22.02.2024 18:04
Медия: Платформа за данъци и счетоводство

Заглавие: Министър Шалапатова участва в международен форум за уменията на бъдещето, организиран от
ОИСР
Дата: 23.02.2024 08:19
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Безплатен достъп за учители до иновативната образователна платформа iZZI
Дата: 23.02.2024 09:41
Медия: Zonaburgas.bg

Заглавие: Голямо признание за българския туризъм на Conventa '2024, Теодора Жилкова беше отличена за
професионализма й в конгресния туризъм
Дата: 23.02.2024 11:16
Медия: Bgtourism.bg

Заглавие: Автономен робот и първият в света дигитален съветник са призьори сред иновациите на АГРА,
ВИНАРИЯ и ФУДТЕХ 2024
Дата: 23.02.2024 13:06
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Своеволие от страна на работодателя – налагане на глоби за закъснение или водене на лични
разговори. Има ли право?
Дата: 23.02.2024 12:47
Медия: Фокус

https://novinata.bg/bulgaria/ministar-shalapatova-uchastva-v-mejdunaroden-forum-za-umeniqta-na-badestheto-organiziran-ot-oisr/
https://www.zonaburgas.bg/bezplaten-dostap-za-uchiteli-do-inovativnata-obrazovatelna-platforma-izzi/
https://bgtourism.bg/conventa-24-nagradi-teodora-jilkova-za-profesionalizma-i-v-kongresnija-turizam/
https://www.pbnovini.com/gradat/2024/avtonomen-robot-i-parviyat-v-sveta-digitalen-savetnik-sa-prizori-sred-inovatsiite-na-agra-vinariya-i-fudteh-2024/
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Svoevolie-ot-strana-na-rabotodatelya-nalagane-na-globi-za-zakusnenie-ili-vodene-na-lichni-razgovori-Ima-li-pravo-2015511


Предизвикателствата на дигиталния и зеления преход и уменията на младите хора за тях бяха сред темите, които
заместник-министърът на образованието и науката Наталия Митева дискутира заедно с представители на 39
държави в Брюксел. Тя взе участие в Глобалния форум, посветен на уменията за бъдещето, организиран от ОИСР.
В него участваха делегации от цял свят - Нова Зеландия, Япония, европейски държав... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

снимка Булфото "Засега няма никакви официални коментари за смъртта на Алексей Навални – нито какво се е
случило, нито защо, затова не можем да коментираме. Можем да кажем, че всичко, което е имало до момента, са
само евтини спекулации по въпроса." Това коментира посланикът на Руската федерация в България Н. Пр.
Елеонора Митрофанова. По думите й, Навални е бил сериозно охраняван. "Изобщо нямаме ник... 

Това, което искаме като администрация да направим, е да има улица на името на руския опозиционер Алексей
Навални и улица на името на преподавателя от СУ Кристиан Таков, заяви столичният кмет Васил Терзиев на
брифинг в Столичния общински съвет. Новината за смъртта на Навални беше съобщена на 16 февруари, като все
още информацията как и от какво е починал не са известни. Таков изгуби битката с ковар... 

Според нея възможността да отидем на избори 2 в 1 нараства все повече, защото "нервите на хората в двете
коалиции са опънати до краен предел"От ПП-ДБ се опитват да си вдигнат топката, за да бият сервиз, а тя пада
върху главите им. Начинът, по който Мария Габриел отказа да подпише т. нар. меморандум, ѝ дава преимущество.
Това коментира в интервю за БНР политологът Марая Цветкова. По думите й е неад... 

Изпълнителният директор на ИАНМСП взе участие в десетото – юбилейно издание на ежегодния Международен
форум за иновации Innovation Explorer, което се проведе днес – на 22.2.2024 г., в София Тех Парк, под мотото
"Innovation Goes On". Събитието бе организирано от Агенцията за иновации Innovation Starter, а главната му цел е
трансфер на знание за иновации от световни академични, бизнес и публични инс... 

Парламентът трябва да спре да се меси в енергетиката. Неговата роля се изчерпва с приемане на енергийна
стратегия. Вмешателството на политиците създава рискове. Това заяви пред БНТ икономистът от Института за
енергиен мениджмънт Калоян Стайков. Той подчерта, че решението на ресорната комисия в НС за преговорите за
строежа на 7-ми о 8-ми блок на АЕЦ "Козлодуй" не е обвързващо. По думите му то трябв... 

Заглавие: НАТАЛИЯ МИТЕВА В БРЮКСЕЛ: ПОДГОТВЯМЕ И НАЙ-МАЛКИТЕ ДЕЦА В БЪЛГАРИЯ ДА УСВОЯВАТ
УМЕНИЯ ЗА БЪДЕЩЕТО
Дата: 23.02.2024 13:11
Медия: Министерство на образованието и науката

Заглавие: Митрофанова: Нямаме никакъв интерес от смъртта на Алексей Навални
Дата: 22.02.2024 18:02
Медия: БГ вест

Заглавие: Васил Терзиев: Обсъждаме ул. "Граф Игнатиев" да бъде прекръстена на "Навални"
Дата: 22.02.2024 17:40
Медия: vEvesti.bg

Заглавие: Политолог: ПП-ДБ се опитват да си вдигнат топката, за да бият сервиз, а тя пада върху главите им
Дата: 22.02.2024 17:22
Медия: Епицентър

Заглавие: Промяната не чака никого – Участие на Изпълнителния директор на ИАНМСП – д-р Бойко Таков във
форума Innovation Explorer
Дата: 22.02.2024 17:10
Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

Заглавие: Калоян Стайков зове парламента да спре да се меси в енергетиката
Дата: 22.02.2024 19:00
Медия: News.bg

https://www.mon.bg/bg/news/5852
https://bgvest.eu/1045396/
https://vevesti.bg/288196/vasil-terziev-obsazhdame-ul-graf-ignatiev-da-bade-prekrastena-na-navalni/
https://epicenter.bg/article/Politolog--PP-DB-se-opitvat-da-si-vdignat-topkata--za-da-biyat-serviz--a-tya-pada-varhu-glavite-im/341705/11/0
https://www.sme.government.bg/?p=64113
https://news.bg/energy/kaloyan-staykov-zove-parlamenta-da-spre-da-se-mesi-v-energetikata.html


Булфото Българите с повече имоти трябва да поемат повече данъчно бреме, за да може да се плащат
увеличаващите се разходи за пенсии заради застаряването на населението. Необходимо е повишаване на
данъци, като например на данък сгради, за да има пари за изплащане на пенсиите. Това са част от изводите в
доклад на Световната банка на тема "Преглед на публичните финанси в България", който изследва прих... 

Украинското знаме ще се вее на общината. Това написа във Фейсбук кметът на София Васил Терзиев. Две години
Украйна отбранява хората, границите и достойнството си от варварско нашествие. Русия е агресор и носи
отговорност за непредизвиканата и брутална война срещу Украйна. Режимът в Кремъл разруши мира и със сила
се опита да ревизира международния ред.На срещата си с Н. Пр. Олеся Илашчук, посланик ... 

Две години Украйна отбранява хората, границите и достойнството си от варварско нашествие. Русия е агресор и
носи отговорност за непредизвиканата и брутална война срещу Украйна. Режимът в Кремъл разруши мира и със
сила се опита да ревизира международния ред. Това написа кметът на София Васил Терзиев във Фейсбук. Всичко
по темата: Руската инвазия в Украйна 12762 "На срещата си с Н. Пр. Олеся Илашчук... 

Как две години война в Украйна промениха Русия?Докато гледах как руснаците полагат цветя в памет на
опозиционния лидер Алексей Навални, един млад мъж сподели реакцията си за смъртта на Навални в затвора. "В
шок съм, каза ми той, точно както преди две години, на 24 февруари: когато започна войната". Това ме накара да
се замисля за всичко, което се случи в Русия през последните две години, откакто п... 

"Българската прокуратура спешно се нуждае от силен характер с висок професионален интегритет", казва още
Панов. Той посочва, че убийството е извадило на показ "пораженията от протичащия години наред разрушителен
процес в имунната система на държавния организъм". "Ако някой все още се е съмнявал, че страната ни се
управлява със заплахи, подслушване, следене, изнудване, шантаж, рекет, манипулиране н... 

Заглавие: Българите с имоти ще платят пенсиите, предлага Световната банка
Дата: 23.02.2024 09:19
Медия: Petel.bg

Заглавие: Васил Терзиев: Украинското знаме ще се вее на общината
Дата: 23.02.2024 12:31
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Терзиев се срещна с посланик Илашчук: Ще продължим подкрепата за прогонените от войната в
Украйна
Дата: 23.02.2024 12:17
Медия: Новини.бг

Заглавие: BBC: Как две години война промениха Русия
Дата: 23.02.2024 11:59
Медия: SafeNews.bg

Заглавие: Лозан Панов: Отстранете незабавно Сарафов, преди "Титаник" да се е разбил!
Дата: 23.02.2024 13:03
Медия: Frog news

https://petel.bg/Balgarite-s-imoti-shhe-platyat-pensiite--predlaga-Svetovnata-banka__514216
https://safenews.bg/vasil-terziev-ukrainskoto-zname-sthe-se-vee-na-obsthinata/
https://novini.bg/bylgariya/politika/831102
https://safenews.bg/bbc-kak-dve-godini-vojna-promeniha-rusiya/
https://www.frognews.bg/novini/lozan-panov-otstranete-nezabavno-sarafov-predi-titanik-razbil.html
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